

# 主日学家庭反馈单

耶稣的诞生

第2课

一颗明亮的晨星

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。

## 所学内容：



今天您的孩子学习了，智者和明亮晨星的有关内容。智者已经搜寻天空很长时间了。当他们看到那颗特别的星星时，他们满了喜乐。他们知道王终于诞生了。他们走了很远很远的路来寻找耶稣。他们想通过献一些适合送给王的特殊礼物来表达他们的敬拜。（民数记24:17a，马太福音2:1-2，9-12）

## 牢记神的话语：



他们看见那星，就极其欢乐。-马太福音2:10

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文，也会帮助他巩固课堂里所学的内容。

## 建议的亲子活动：



与孩子一起演一个圣诞短剧。如果还有其他孩子，让他们都参加，重现耶稣的诞生。作一颗星星，代表智者跟随的那颗星。短剧演出智者献礼物给耶稣的那一幕。用真实的物品作为礼物。这可能是一个非常简单的短剧，但孩子将体会到初次见到耶稣的激动喜乐之情！他们将体会到在圣诞节把特别的东西送给耶稣的快乐。

## 每天的祷告：



亲爱的主，感谢你关于智者的故事，以及他们如何向你献上礼物和赞美。帮助我们能像他们一样，把我们最好的给你。你是万王之王，万主之主。帮助我们记住，不仅在今天，而且是每天，我们都要对你有奉献精神。阿们。

## SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

*To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

### **What We Learned:**



Today, your child learned about the Magi and about the Bright Morning Star. The Magi had been searching the sky for a long time. When they saw the special star, they were full of joy. They knew it was finally time for a king to be born. They traveled far and wide to find Jesus. They wanted to show their devotion by giving Him some special gifts fit for a king. (Scripture used: Numbers 24:17a, Matthew 2:1-2, 9-12)

### **Words to Remember:**



**"When they saw the star, they were filled with joy." Matthew 2:10 NIRV**

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

### **Suggested Parent/Child Activity:**



Create your own little Christmas play with your child. If you have other children, let them all participate. Recreate the birth of Jesus. Then, create a star to represent the star that the Magi followed. Act out the part where the Magi come to Jesus bearing gifts for the King. Use real items for the gifts. It can be a very simple play, but your child or children will get an idea of how exciting it was to see Jesus for the first time! They will experience the joy of giving something special to Jesus for Christmas.

### **Daily Prayer:**



Dear Lord, thank You for the story about the Magi, and how they gave gifts and praise to You. Help us to be like them, giving You our very best. You are the King of Kings and Lord of Lords. Help us remember to have giving hearts not only today, but also every day. Amen.